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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan
de ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en van Economische Zaken over het
bericht «Weerstand tegen opslag CO2
blijft». (Ingezonden 4 december 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Weerstand tegen opslag CO2
blijft»?1

2
Voelde u dinsdagavond 1 december
2009 die enorme spanning in de zaal,
veroorzaakt door een angstige
bevolking van Barendrecht die het
opslaan van CO2 onder haar huizen
helemaal niet ziet zitten?

3
Heeft een nachtje rust geholpen om u
beiden te voorzien van een
verhelderend beeld, waardoor u
alsnog besluit de onrust van de
bevolking serieus te nemen? Zo ja,
wilt u dan alsnog afzien van
CO2-opslag?

1 NOS Teletekst, 2 december 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken), mede
namens de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer
(ontvangen 28 december 2009)

1
Ja.

2 en 3
Wij hebben de zorgen van de
bewoners van Barendrecht altijd
serieus genomen. Deze zijn
aanleiding geweest tot aanvullend
onderzoek deze zomer, onder meer
naar de locatiekeuze en de aanpak
van gezondheidsklachten. In de
zomer is tevens het uitgebreide en
integrale veiligheidsonderzoek
afgerond. Wij zijn er van overtuigd
dat het opslagproject in Barendrecht
op een verantwoorde en veilige wijze
kan worden gerealiseerd, én dat er op
korte termijn geen reële andere
opslaglocatie op land beschikbaar is.
Dit is de reden waarom wij besloten
hebben dat het project door kan
gaan.
Wij hebben ons besluit persoonlijk
aan de bevolking kunnen toelichten
en de aanwezigen hebben hun
bedenkingen tegen dit project
(nogmaals) rechtstreeks aan ons
kenbaar kunnen maken. Het verzet
van de aanwezigen tegen het project
hebben wij helaas niet kunnen
wegnemen.
De zorgen van de bewoners blijven
wij ook in het verdere verloop serieus
nemen.
Wij hopen de zorgen weg te kunnen
nemen door te tonen hoe in de
vergunningverlening en de
voorwaarden die daarin gesteld
zullen worden de veiligheid zal zijn
gewaarborgd. Alle relevante
monitoringsgegevens van het project
zullen voor de bewoners toegankelijk
zijn. Daarnaast zullen wij open en
transparant communiceren over alle

verder te nemen stappen in het
project.
Wij zien daarom geen reden om terug
te komen op ons besluit. Temeer
omdat wij als kabinet ons
klimaatbeleid voortvarend ter hand
willen nemen.
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